

SAUDI ARABIA

AUTHORIZATION OF AGENT

توكيل

I, (name of the signatory), in my capacity as the (title of the signatory) of (Name of the Company)

أنا الموقع أدناه (اسم الشخص) بصفتي (المنصب)
لشركة (اسم الشركة)

Located at: (Company's Address)

do hereby appoint:

- Saba Arabia Limited Co. S.P.C (CR No. 1010799249)
- Ahmad Bakr Abdullah Abulkhair (ID No. 1020763098)
- Mohammed Ibrahim M Alsarami (ID No. 1061753206)
- Inad Ali Faraj Alanazi (ID No. 1057984005)
- Abdulmalik Ibrahim M Alsarami (ID No. 1090095769)
- Khawlah Mohammed B Alrakaf (ID No. 1098523093)
- Fawaz Fahad S Mubki (ID No. 1040628776)

المقيم في: (عنوان الشركة)

قد عيّنت

- شركة سابا العربية المحدودة ش.ش.و (س.ت. 1010799249)
- احمد بكر عبدالله ابوالخير (هوية رقم 1020763098)
- محمد ابراهيم محمد الصرامي (هوية رقم 1061753206)
- عناد علي فراج العنزي (هوية رقم 1057984005)
- عبدالملك ابراهيم محمد الصرامي (هوية رقم 1090095769)
- خوله محمد عبدالعزيز الركبف (هوية رقم 1098523093)
- فواز فهد سعد مبكي (هوية رقم 1040628776)

to act, individually or collectively, as our agents before the Saudi Authority for Intellectual Property for the registration, maintenance, renewal, amendment, limitation, assignment, merger, security interest recording or cancellation of our trademarks, patents, industrial designs, copyrights, domain names, and plant varieties or for recording changes of name or address, liens or license agreements, or for recording the change of agent in Saudi Arabia.

ليكونوا، مجتمعين أو منفردين، وكلاء عنا لدى الهيئة السعودية للملكية الفكرية.

لأجل التسجيل، المحافظة على، التجديد، التعديل، القصر والتحديد، التنازل، الدمج، تسجيل وشطب الرهن، أو الشطب للعلامات التجارية أو براءات الاختراع أو النماذج والرسوم الصناعية أو حقوق النشر أو أسماء النطاق أو الأصناف النباتية التي تخص عملنا وما يتعلق بذلك من تغيير الاسم أو العنوان أو الملكية أو التراخيص أو تغيير الوكيل في المملكة العربية السعودية.

We request that all notices, requisitions, communications and certificates relating thereto may be sent to the said Agents at the following address which is also our address for service:

P.O. Box 2469, Riyadh 12214, Saudi Arabia

ونرجو أن ترسل جميع الإعلانات والطلبات والمكاتبات والشهادات وغيرها التي تتعلق بهذا الموضوع للوكيل المذكور في العنوان التالي الذي اتخذناه أيضاً عنواناً لنا للتبليغ: ص.ب. 2469 الرياض 12214 المملكة العربية السعودية.

We authorize the said agents to appoint a substitute, or substitutes, to modify and amend any documents, to maintain the matter subject of this authorization in force, to defend our rights against oppositions and legal proceedings, to represent us and to file and withdraw oppositions, counter-oppositions, cancellations, appeals, complaints, conciliation requests and waiver of rights, advocating, pleading, hearing of cases, and enforcing decisions before the Saudi Authority for Intellectual Property, relevant committees, the Commercial Court, the Board of Grievances (BOG), the Enforcement Court, and other related courts, as well as representing us before the Ministry of Commerce, the Anti-Commercial Fraud Department (ACFD), the Customs Authorities, and other relevant authorities., to appoint lawyers to represent us and/or defend our rights before any local administrative and/or legal entity, and to represent us and/or defend our rights before the Saudi Authority for Intellectual Property and any other related authorities, and we hereby confirm and ratify whatsoever the said agents, their substitute or substitutes, may lawfully do. This authorization of agent shall apply to local applications filed in the Kingdom of Saudi Arabia and/or applications filed in accordance with the provisions of the Madrid Agreement/Protocol concerning the International Registration of Trademarks and/or any other international agreements to which the Kingdom of Saudi Arabia is a party.

ونصرح للوكيل المذكور أن يقوم بتعيين وكيل أو وكلاء ليقوموا بتعديل أو تصحيح أي مستند، وأن يعمل على أن يستمر تسجيلنا نافذاً وأن يدافع عن حقوقنا ضد المعارضات والإجراءات القضائية وأن يقيم ويسحب الدعاوى والاعتراضات والردود على الاعتراضات وشطب علامات الآخرين والتظلمات والإستئناف والشكاوى والصلح والتنازل عن الحقوق والمدافعة و المرافعة وتنفيذ الأحكام امام الهيئة السعودية للملكية الفكرية و لجنة الاعتراضات، وأمام المحكمة التجارية وديوان المظالم ومحكمة التنفيذ وجميع المحاكم ذات الصلة، وامام وزارة التجارة، وان يمثلنا امام ادارة مكافحة الغش التجاري في وزارة التجارة، ومكاتب ومنافذ الجمارك وجميع الجهات ذات الصلة، وان يقوم بتعيين محامين لتمثيلنا امام اي جهة حكومية او قضائية وان يمثلنا ويدافع عن حقوقنا امام الهيئة السعودية للملكية الفكرية وجميع الجهات ذات الصلة، ونقر بمقتضى هذا التوكيل كل ما يقوم به الوكيل المعين أو من ينوب عنه في حدود القانون. ويسري هذا التفويض على الطلبات المحلية المودعة داخل المملكة العربية السعودية و/أو الطلبات المودعة وفقاً لأحكام اتفاق/بروتوكول مدريد في شأن التسجيل الدولي للعلامات و/أو أي اتفاقيات دولية أخرى تكون المملكة العربية السعودية طرفاً فيها.

تحريراً في:

Place:

تاريخ:

Date:

Name & Signature:

التوقيع:

This Authorization of Agent should be notarized and legalized up to the Embassy of Saudi Arabia (or apostilled in the countries of the Apostille Convention)

يجب تصديق هذا التوكيل من قنصلية المملكة العربية السعودية (أو المصادقة عليه بموجب شهادة الأبوستيل في الدول الموقعة على معاهدة الأبوستيل)